

March 11, 2020

Notice to Electric Mobility Canada members

Subject: Postponement of EV2020VÉ

Because of the very serious nature of the **Coronavirus pandemic**, as officially declared by the World Health Organization on March 11 2020, on behalf of the organization of Electric Mobility Canada and in agreement with our Board of Directors , I hereby officially announce that we will postpone our annual conference that was to take place at the Hilton Mississauga Meadowvale Hotel (located at 6750 Mississauga Rd, Mississauga, L5N 2L3) from **April 27 to April 30, 2020** to the following new dates, **November 9 to November 12 2020**, at the same location

We will follow up with more details as soon as they become available.

[Thank you for your understanding.](#)



Daniel Breton

President and CEO - Président et directeur général
Electric Mobility Canada - Mobilité Électrique Canada

daniel.breton@emc-mec.ca

<https://emc-mec.ca>

514 883 9274

11 mars 2020

Message aux membres de Mobilité Électrique Canada

Sujet: Report de la conférence annuelle EV2020VÉ

À cause de la nature extrêmement sérieuse de la **pandémie de Coronavirus**, telle que déclarée officiellement par l'Organisation Mondiale de la Santé le 11 mars 2020, au nom de l'organisation de Mobilité Électrique Canada et en accord avec son conseil d'administration, j'annonce officiellement que nous reporterons notre conférence annuelle prévue du **27 avril au 30 avril 2020** à l'hôtel Hilton Mississauga Meadowvale (situé au 6750 Mississauga rd, L5N 2L3) à de nouvelles dates qui seront du **9 novembre au 12 novembre 2020**, au même endroit.

Nous vous reviendrons dans les plus brefs délais avec plus les détails dès que ceux-ci seront disponibles.

Merci de votre compréhension.



Daniel Breton

President and CEO - Président et directeur général
Electric Mobility Canada - Mobilité Électrique Canada

daniel.breton@emc-mec.ca

<https://emc-mec.ca>

514 883 9274